
Protokoll (2011-12) fört vid styrelsemöte för   

Ljunghedens samfällighetsförening 
Tisdagen den 17:e januari 2012 
 

Närvarande: Kenth Grossman ordf, Joaquin Vallejo v ordf, Stefan Ljungar 
kassör, B-M Lundström sekr., Erik Holm suppl., Jan uc.                    

 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

Ordförande öppnade mötet och styrelsen godkände dagordningen.  
 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll justerat.  

  
3. Undercentralen 

Utan anmärkning. 
  

4. Samverkan mot brott  
Inget att rapportera.  
 

5. Ekonomi 
Utfallet till och med december är 9 % bättre än budget. 
  

6. Skrivelser 
Fem  husägare har inkommit med synpunkter på att de har/haft kallt i sina 
hus. Samtliga fem hus är suteränghus.  En vinter som hitills har varit 
mycket blåsig i kombination med en utetemperatur runt 0 grader sätter 
Sutteränghusen på prov. Rörmannen genomförde den 13/1 en 
undersökning av fjärrvärmen i dessa hus. Inget anmärkningsvärt framkom, 
innetemperaturen låg i samtliga hus runt 20 grader. Styrelsen avser dock 
att borra vidare i frågan. Det som bör undersökas är om det är möjligt att 
med den utrustning som föreningen har i Undercentralen höja utgående 
fjärrvärmevattnet från Undercentralen med ca 2 grader då det är en 
lufttemperatur utomhus runt 0 grader. 
Styrelsen återkommer i frågan. 

 
7. Övriga frågor/Garagegruppen 

Garagegruppen informerade om upphandlingen av garagedörrarna som 
upphandlas denna vecka. Troligt byte av dörrarna kommer att påbörjas 
under mars månad, mer detaljerad information om detta kommer inom kort. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Nästa möte   tisdag  31/1 kl.18.30 

 
 

  
 
 
 

Vid protokollet 
B-M Lundström 
 
 
 
Justeras 
Kenth Grossman   Stefan Ljungar 
 
 
 
Protokollet har undertecknats av ovanstående.  
Original finns för påseende hos styrelsen.  

 


